

HOLSEM[®]

Energize Your Life

User Guide

HOLSEM Power Strip Series

www.holsem.com

Declaration

Thank you so much for purchasing HOLSEM product. Please refer to this manual when using HOLSEM product.

All rights of this product, manual and trademark are reserved by HOLSEM.

The specification is for reference only. Please kindly contact HOLSEM Customer Service Team if any concern. Any improper operation may cause failure, lost or damage to your computer, drives, files etc.

Warning

1. Please DO NOT disassemble this product. HOLSEM will not be liable for compensation or maintenance about improper operation which is not in accordance with manual.
2. Please DO NOT cut, puncture or crush this product.
3. Please DO NOT use it in wet locations or when your hands are wet.
4. Please DO NOT put your finger into the AC power sockets.
5. Please keep this product from fire, water, oil and corrosive.
6. Please keep this product away from children.
7. Please fully insert the plug.
8. Please cut off the power and contact us when any problem occurs.

What's in the box?

Please check the following product and accessories are in the box before using it. Contact your retailer when any part is missing or broken.

- ◆ HOLSEM Power Strip -----1 piece
- ◆ User Guide -----1 piece
- ◆ Warranty Card -----1 piece

About HOLSEM

At HOLSEM, we dedicate ourselves to finding various solutions to an easier, smarter, and more convenient life style. By using the power of technology, we help people realize how much better the life could be.

We discover your needs for simplicity and limitless possibilities, and make products that truly take you there. We strive to provide our customers with premium quality, yet at affordable price.

And we make sure when we do this, we do it in environmentally responsible ways.

Product Features

- Surge Protection

---fully built-in 3-line surge protection with LED light

- Overload Protection

---automatic overload protection with reliable double break safety switch

- Heavy-duty Power Cord

---premium protection to your electronic devices and your home/office

- Flame Retardant Material

---able to withstand temperature up to 1,380°F (750°C)

- Smart IC Technology

---detect your devices automatically and deliver the fastest possible charge speed

- Keyhole slots on the back

---enable you to mount the power strip on the wall horizontally with two self-tapping screws. (M2.5 to M3.5, 12mm MIN)

- ETL Listed and FCC Certificated

Product Preview

HOLSEM X5 --- 5 AC outlets and 2 USB ports

--- USB output:5V/2.4A

--- MAX 1875W 15A 125V 1000J

HOLSEM X8 ---8 AC outlets and 2 USB ports

---USB output:5V/2.4A

---MAX 1875W 15A 125V 2000J

HOLSEM X12 ---12 AC outlets and 3 USB ports

---USB output:5V/3.1A

---MAX 1875W 15A 125V 4000J

Customer Service

- Worry-free 24-month warranty
- 30-day no-hassle return & refund guarantee
- Friendly customer service team



Email: customerservice@holsem.com

Your Safe is Our Priority
www.holsem.com



Add: 1045 E. Valley Blvd. A112, San Gabriel, CA United States 91776

Email: customerservice@holsem.com

TEL: (626)782-5518

HOLSEM[®]

Energize Your Life

Manuel

HOLSEM bande de puissance séries

www.holsem.com

Déclaration

Merci beaucoup pour l'achat de produits de HOLSEM. S'il vous plaît se référer à ce manuel en utilisant le produit de HOLSEM.

Tous droits de ce produit et le manuel sont réservés par HOLSEM.

La spécification est pour référence seulement. S'il vous plaît contacter HOLSEM équipe de service à la clientèle, si aucun souci. D'une opération incorrecte peut provoquer une panne, de perte ou de dommages à votre ordinateur, disques, fichiers, etc.

Attention

1. S'il vous plaît NE PAS démonter ce produit. HOLSEM ne sera pas redevable d'une indemnité ou d'entretien sur le fonctionnement inadéquat qui est non conforme au manuel.
2. S'il vous plaît NE PAS couper, percer ou écraser ce produit.
3. S'il vous plaît NE PAS l'utiliser dans des endroits humides.
4. NE PAS mettre le doigt dans les prises de courant alternatif.
5. S'il vous plaît garder ce produit par le feu, l'eau, l'huile et corrosif.
6. S'il vous plaît garder ce produit à l'écart des enfants.
7. S'il vous plaît insérez la fiche.
8. S'il vous plaît couper l'alimentation.

Qu'y a-t-il dans la boîte?

S'il vous plaît vérifier le produit suivant et les accessoires sont dans la boîte avant de l'utiliser. Contactez votre revendeur si une partie est manquante ou cassée.

- ◆ HOLSEM bande de puissance -----1 pièce
- ◆ Manuel -----1 pièce
- ◆ Carte de garantie -----1 pièce

À propos de HOLSEM

À HOLSEM, nous nous consacrons à trouver diverses solutions à un style de vie plus facile, plus intelligent et plus pratique. En utilisant la puissance de la technologie, nous aidons les gens se rendre compte combien mieux la vie pourrait être.

Nous découvrons vos besoins de simplicité et sans limite les possibilités, et fabriquons des produits que vous prenez vraiment là. Nous nous efforçons de fournir à nos clients de qualité supérieure, mais à un prix abordable.

Et nous nous assurons que lorsque nous faisons cela, nous le faisons de manière écologiquement responsables.

Caractéristiques du produit

- Protection contre les surtensions

---Protection contre les surtensions à 3 lignes avec lumière LED

- Protection de surcharge

---Protection automatique de surcharge avec double interrupteur de sécurité fiable de rupture

- Robuste cordon d'alimentation

---Protection premium à vos appareils électroniques et votre maison / bureau

- Flame Retardant Matériel

---Capable de résister à des températures jusqu'à 1380°F (750°C)

- Intelligent IC Technology

---Détection automatique de vos périphériques et fourniture la vitesse de charge la plus rapide possible

- Fonction pendaison

---Vous permet de monter la bande de puissance sur le mur horizontalement avec deux vis auto-taraudeuses. (M2.5 à M3.5, 12 mm MIN)

- ETL et de la certification FCC

Présentation du produit

HOLSEM X5 (SMD507) --- 5 AC outlets and 2 USB ports

--- USB output:5V/2.4A

--- MAX 1875W 15A 125V 1000J

HOLSEM X8 (SMD807) ---8 AC outlets and 2 USB ports

---USB output:5V/2.4A

---MAX 1875W 15A 125V 2000J

HOLSEM X12 (SMD127) ---12 AC outlets and 3 USB ports

---USB output:5V/3.1A

---MAX 1875W 15A 125V 4000J

Customer Service

- Garantie sans souci de 24 mois
- Garantie de retour et remboursement de 30 jours
- Amical équipe du service à la clientèle



Email: customerservice@holsem.com

Votre Safe est Notre Priorité

www.holsem.com



Add: 1045 E. Valley Blvd. A112, San Gabriel, CA United States 91776

Email: customerservice@holsem.com

TEL: (626)782-5518